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MATSZACS aktivitás: 

 
Az utóbbi hónapban a MATSZACS tevékenysége is fellendült, belekezdtünk a féléves tervek 

megvalósításába. 

Az első SzaB ülésen megbeszélteknek megfelelően február nyolcadikán megtartotta a 

Matematika Szakterületi Bizottság második ülését is, ahol igencsak sok mindent beszéltünk 

meg; A TTK HÖK elnökjelöltjét hallgatuk meg, a bizottság ügyrendjét módosítottuk, 

felállítottuk a féléves terveket, valamint a gólyatáborral kapcsolatban született szakterületi 

állásfoglalás. 

Megtartottuk a MATSZACS 2013-as bevonóját, amit – számomra nagyon örvendetes módon 

– szép számban látogattak olyanok, akik eddig nem voltak aktívak a közéletben. A délután 

sikeres volt, reményeim szerint az ellátogatók többségének sok többletinformációt jelentett, 

hogy eljött, a programon még bőven van csiszolnivaló, melyeket a következő alkalommal 

már ezen tapasztalatok alapján tovább tudunk fejleszteni. Remélem minél többen a 

megjelentek közül bekapcsolódnak a tevékenykedésbe, sok sikert, és sok kellemes élményt 

kívánok nekik ezúton is!  

A SzaCs tartott még egy ülést, március nyolcadikán, ahol szintén jó pár dologról szó esett. Az 

ülés fő témája a 2013-as PÍ-napok rendezvény volt, melynek szervezésében sajnos kisebb 

problémákba ütköztünk, tekintve, hogy nem sikerült egyelőre találni előadót a március 

tizennegyedikei Filmklubra, így várhatóan módosítani kell ennek a koncepcióját, miszerint 

nem lenne ugyan előadás, de a film vetítése után hasonlóan a teadélutánok hangulatához 

egy kicsit ott maradnánk, és fakultatív jelleggel megbeszélnénk milyen matematikáról is volt 

szó a filmben. A következő napon megrendezendő piknikről is további konzultációt 

folytattunk, ennek programja hamarosan elkészül, nagyon reménykedünk a jó időben, hogy 

semmilyen akadály ne gördülhessen a kellemes túrázás és bográcsozás elé. 

A Matematikai Múzeum továbbra is folyamatosan bővül, mind felszereléssel, mind pedig 

ötletekkel, megvalósítandó tervekkel. Februárban rengeteg könyvet sikerült beszerezni, 

melynek már az elhelyezése is meglehetősen nehézkes, tekintve, hogy annak a mennyiségű 

múzeumi tárgynak csak igen kevés hely áll rendelkezésére a foglalkoztató teremben és a déli 

épületben található két kis raktárhelyiségben. Határozottan érezhető, hogy a múzeum 

kinőtte önmagát, és egyre több helyre van szüksége, hogy tudjon fejlődni. Ezt látván Frank 

András intézetigazgató úr, Holló-Szabó Ferenccel, a múzeum vezetőjével egyeztetve egy 

kezdeményezést szeretne elindítani, miszerint a déli tömbben is létre jöhetne egy hasonló 

helyiség, mint az északiban. Ezt személy szerint is és SzaCs szinten is nagyon támogatjuk, így 

szívesen segítünk, amiben csak tudunk. Első lépésként egy látványtervet kell létrehoznunk, 

precízen kidolgozva, sok mindenre gondolva.  



 

 

 

A múzeum megállás nélkül futó projektje, a Matematikai Esték előadássorozat 

természetesen tovább halad útján, néhány igencsak neves előadót terveznek elhívni a 

szervezők, melynek nagyon örülnék, és reményeim szerint ez beindíthatna egy olyan 

folyamatot, ami jelentősen megnövelné a hallgatói részvételt ezeken az előadásokon. 

A TTK HÖK Választmánya által kiírt pályázatra, melyben programfelelős gólyatábor 

főszervezőt keresnek egy pályázat érkezett, Hermán Dániel és Kuti Péter tollából, melyet a 

Választmány ferbuár 25-i ülésén egyhangúan támogatott, így a 2013-as matematika szakra 

felvett gólyáknak szervezett gólyatábor főszervezői a TTK részéről ők lesznek. 

Tisztségviselői aktivitás: 

Az utóbbi hónap kétségtelenül legtöbb energiát felemésztő projektje a TTK HÖK-ben a 

rektori ellenőrzés volt. Ennek a sikeres lezajlásában igyekeztem minél inkább segíteni, mely 

során főként az adatgyűjtésben, az adatok rendszerezésében és eljárásrendek készítésében 

vettem részt. 

A TTK HÖK az említett időszakban nagyon leterhelt volt, a belső megújulásnak és a rektori 

ellenőrzésnek köszönhetően, ezért több alkalommal is munkahétvége keretein belül 

próbáltunk kidolgozni minden szükséges anyagot. Ezeken a hétvégéken próbáltam segíteni 

Béni Kornélt, minden lelkes dolgozó számára olyan feladatot biztosítani, amit kisebb-

nagyobb utánajárással el tud végezni. Ezek a munkával telt órák nagyban hozzájárultak 

sikerességünkhöz, köszönöm szépen mindazoknak, akik hozzájárultak ehhez. Remélem a 

jövőben tudjuk majd hasznosítani a most kidolgozott anyagokat, és komoly fejlődés indulhat 

el, mind szakmai téren, mind pedig a külső és belső megítélésünk terén. 

A legutóbbi Küldöttgyűlési ülésen megválasztott elnök nyakába igen komoly mennyiségű 

teher zúdult, az ülésen általam említettek szerint igyekeztem őt segíteni amennyiben csak 

tudtam. 

A Matematikai Intézeti Tanács egy ülést tartott ebben az időszakban, ahol többek között a 

TÁTK Kari Tanácsa által előterjesztett ELTE SZMSZ módosítási javaslatot tárgyaltuk meg, ami 

többek között az ELTE Szenátusában bizonyos kérdésekben való döntésekhez kíván nagyobb 

arányú szavazati többséget szükségessé tenni. A tanács, így minden hallgatói delegált is  

egyhangúan elutasította az előterjesztést.  

Az Intézet Oktatási Bizottsága előterjesztett egy tantervmódosítási javaslatot, miszerint az 

osztatlan tanárszak miatti többletterhelés okán a következő félévtől nem indulna intenzív 

változata az elsőéves óráknak. Mi, a hallgatói delegáltak ezt nagyon rossznak találjuk, 

tekintve, hogy ez az egyik záloga az ELTE-n zajló minőségi matematika-oktatásnak, 

matematikus-képzésnek. A tanács hosszas érvelés után úgy döntött nem tárgyalja a kérdést, 

és a következő ülésen visszatér rá. 



 

 

 

A Tanulmányi Osztály dolgozóival több kérdésben is egyeztettem, igyekeztem minden tőlem 

kért segítséget megadni számukra. A jövőben is többszöri egyeztetést remélek, melyek 

hasonlóan sikeresek lehetnek. 

Hermán Dániellel közösen pályázatot nyújtottunk be a 2013-as matekos gólyatábor 

főszervezői pozíciójára. A TTK HÖK Választmánya támogatta, hogy mi legyünk a tábor 

főszervezői. A pályázat megírása során konzultáltunk a BGGYK HÖK-kel, valamint a korábbi 

főszervezőkkel, akik sok ötletet, tapasztalatot adtak számunkra, így nagyon motiváltan 

vágunk bele a munkálatokba. 

A február 12-i Küldöttgyűlési ülésen a megürült szociális elnökhelyettesi tisztség miatt 

szabadon maradt EHÖK Küldöttgyűlési delegáltságot rám ruházták a küldöttek, ennek 

megfelelően részt vettem a február 28-i EHÖK Küldöttgyűlési ülésen. Az ülés legfontosabb 

kérdése a gazdálkodási szabályzat elfogadása volt, melyet az ÁJK HÖK módosító javaslatát 

befogadva megszavazott a Küldöttgyűlés. Az ülésen továbbá ismételten visszahívásra került 

az EHÖK szociális alelnöke, Szabó Eszter. 

A delegáltságaimnak kivétel nélkül eleget tettem, a fogadóóráimat megtartottam, a 

levelezőlistákon értesítettem a hallgatókat az őket érintő ügyekről, illetve a tisztségviselői 

levelezéssel járó feladatokat is próbáltam a lehetőségekhez képest gyorsan elvégezni. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, bármilyen kérdést/észrevételt szívesen 

fogadok, az elérhetőségeim alább találhatóak!  

2013. március 10. Budapest, 

Kuti Péter, MATSZACS 

e-mail: matekszk@ttkhok.elte.hu 

tel.: 30/561-7708 
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